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PROTOKÓŁ nr 26/17 

 

z posiedzenia Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miejskiej w Wieluniu 

odbytego w dniu 30 maja 2017 r., w sali nr 101 Urzędu Miejskiego w Wieluniu                  

pod przewodnictwem Pana Sławomira Kaftana 

 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie komisji: 
1) Pan Janusz Ciosek 

2) Pan Zdzisław Czerniak 

3) Pan Franciszek Dydyna  

4) Pan Sławomir Kaftan – przewodniczący 

5) Pan Jan Kępiński 

6)  Pan Czesław Korpal- zastępca 

7)  Pan Mieczysław Majcher 

8) Pan Piotr Radowski 

 

Ponadto obecni na posiedzeniu: 

1) Pan Paweł Okrasa - Burmistrz Wielunia 

2) Pan Michał Janik – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Rolnictwa 

3) Pan Maciej Preś – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju    

4) Pan Waldemar Kluska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 

5) Pani Danuta Kondracka – Skarbnik Miasta  

6) Pani Iwona Podeszwa – Dyrektor MiGBP w Wieluniu  

 

Lista obecności członków komisji oraz obecnych gości stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

 

Proponowany porządek obrad: 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Prezentacja porządku obrad. 

3. Zaopiniowanie: 

1) sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Wieluń za 2016 rok wraz z opinią 

Regionalnej Izby Obrachunkowej o tym sprawozdaniu; 

2) sprawozdania finansowego Gminy Wieluń za 2016 rok; 

3) informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Wieluń według stanu na dzień                     

31 grudnia 2016 roku; 

4) sprawozdań rocznych z wykonania planów finansowych za 2016 rok: 

a) Miejskiej i Gminnej Biblioteki Publicznej, 

b) Muzeum Ziemi Wieluńskiej, 

c) Wieluńskiego Domu Kultury. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 

2016 rok (Gminy Wieluń) 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Wielunia 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy Wieluń za 2016 rok. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie i podziale wolnych 

środków za 2016 rok. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XVI/185/15                 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieluń na lata 2017-2024.  

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie od Powiatu 

Wieluńskiego zadania zarządzania odcinkiem drogi powiatowej nr 4544E.  

9. Zaopiniowanie projektu  uchwały w sprawie zawarcia umów dzierżawy.  

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości. 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości.  
12. Zaopiniowanie pisma Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu.  

13. Sprawy różne i wolne wnioski. 

14. Zamknięcie posiedzenia komisji. 
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Punkt 1 

 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan dokonał otwarcia posiedzenia witając serdecznie 

wszystkich przybyłych. Następnie stwierdził prawomocność obrad (na stan 8 członków, 

obecnych 8). 

Punkt 2  

Prezentacja porządku obrad. 

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan poinformował, że każdy z radnych porządek obrad 

otrzymał (zał. nr 2). Zapytał, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Nikt się nie zgłosił. 

Zaproponował zdjęcie z porządku obrad punktu 12 i zarządził głosowanie: kto jest za 

zdjęciem punktu z porządku obrad, kto jest przeciw, a kto wstrzymał ie od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 8 radnych. Komisja jednogłośnie (przy 8 głosach „za”) wyraziła 

zgodę na zdjęcie z porządku obrad ww. punktu.  

 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Punkt 3 

 

Zaopiniowanie: 

1) sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Wieluń za 2016 rok wraz z opinią Regionalnej 

Izby Obrachunkowej o tym sprawozdaniu; 

2) sprawozdania finansowego Gminy Wieluń za 2016 rok; 

3) informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Wieluń według stanu na dzień                     

31 grudnia 2016 roku; 

4) sprawozdań rocznych z wykonania planów finansowych za 2016 rok: 

a) Miejskiej i Gminnej Biblioteki Publicznej, 

b) Muzeum Ziemi Wieluńskiej, 

c) Wieluńskiego Domu Kultury. 

 

Zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Wieluń za 2016 rok wraz z opinią 

Regionalnej Izby Obrachunkowej o tym sprawozdaniu (zał. nr 4).  

 

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan zapytał, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Nikt się 

nie zgłosił.  

 

Zarządził głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem ww. sprawozdania, kto jest 

przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? 

 

W głosowaniu udział wzięło 8 radnych. Komisja jednogłośnie (przy 8 głosach „za”) 

pozytywnie zaopiniowała ww. sprawozdanie. Opinia komisji nr 213/26/17 stanowi zał. nr 5 

do protokołu.  

 

Zaopiniowanie sprawozdania finansowego Gminy Wieluń za 2016 rok (zał. nr 6). 

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan zapytał, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Nikt się 

nie zgłosił. 

Zarządził głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem ww. sprawozdania, kto jest 

przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? 
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W głosowaniu udział wzięło 8 radnych. Komisja jednogłośnie (przy 8 głosach „za”) 

pozytywnie zaopiniowała ww. sprawozdanie. Opinia komisji nr 214/26/17 stanowi zał. nr 7 

do protokołu.  

Zaopiniowanie informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Wieluń według stanu na dzień                     

31 grudnia 2016 roku (zał. nr 8) 

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan zapytał, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Nikt się 

nie zgłosił. 

Zarządził głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem ww. informacji, kto jest 

przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? 

 

W głosowaniu udział wzięło 8 radnych. Komisja jednogłośnie (przy 8 głosach „za”) 

pozytywnie zaopiniowała ww. informację. Opinia komisji nr 215/26/17 stanowi zał. nr 9 do 

protokołu.  

 

Zaopiniowanie sprawozdań rocznych z wykonania planów finansowych za 2016 rok: 

a) Miejskiej i Gminnej Biblioteki Publicznej, 

b) Muzeum Ziemi Wieluńskiej, 

c) Wieluńskiego Domu Kultury (zał. nr 10).  

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan zapytał, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Głos 

zabrał: 

 

Radny Jan Kępiński pochwalił pracę wykonywana w jednostkach kultury.  

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan zarządził głosowanie: kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem ww. sprawozdań, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? 

 

W głosowaniu udział wzięło 8 radnych. Komisja jednogłośnie (przy 8 głosach „za”) 

pozytywnie zaopiniowała ww. sprawozdania. Opinia komisji nr 216/26/17 stanowi zał. nr 11 

do protokołu.  

Więcej uwag nie stwierdzono.  

Punkt 4 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 

2016 rok (Gminy Wieluń, zał. nr 3).  

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan zapytał, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Głos 

zabrali: 

 

Radny Czesław Korpal zwrócił uwagę na wzrost kwoty przeznaczonej na wynagrodzenia. 

Zapytał, co miało na to wpływ?  

 

Skarbnik Miasta Danuta Kondracka zapytała, do którego dokumentu radny wraca? 

 

Radny Czesław Korpal powiedział, że do zmian w budżecie.  

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan powiedział, że trudno jest odnieść się bez konkretnego 

wskazania, o co chodzi.  

 

Radny Czesław Korpal powiedział, że był taki zapis. Dodał, że w tym roku kwota na 

wynagrodzenia jest większa, aniżeli w 2016 r.   
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Skarbnik Miasta Danuta Kondracka powiedziała, że jeżeli chodzi o cała kwotę to dotyczy 

ona wszystkich wynagrodzeń, w tym nauczycieli. Zaznaczyła, że najbardziej wynagrodzenia 

rosną w dziale oświaty i wychowanie.  

 

Radny Czesław Korpal odnośnie administracji publicznej – czy nie było żadnych 

podwyżek? 

 

Skarbnik Miasta Danuta Kondracka powiedziała, że są zwolnienia lekarskie, oszczędności 

na płacach.  

 

Więcej uwag nie stwierdzono.  

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan zarządził głosowanie: kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem ww. projektu uchwały, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? 

 

W głosowaniu udział wzięło 8 radnych. Komisja jednogłośnie (przy 8 głosach „za”) 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie. Opinia komisji nr 217/26/17 

stanowi zał. nr 13. 

Punkt 5 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Wielunia absolutorium z 

tytułu wykonania budżetu Gminy Wieluń za 2016 rok (zał. nr 14). 

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan zapytał, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Nikt się 

nie zgłosił.  

Zarządził głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem ww. projektu uchwały, kto 

jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? 

 

W głosowaniu udział wzięło 8 radnych. Komisja jednogłośnie (przy 8 głosach „za”) 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie. Opinia komisji nr 218/26/17 

stanowi zał. nr 15.  

Punkt 6 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie i podziale wolnych środków za 

2016 rok (zał. nr 16).  

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan zapytał, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Głos 

zabrali:  

 

Radny Czesław Korpal zapytał, czy kwota przeznaczona na WDK jest kwotą do wliczenia 

wynagrodzeń za kino „Syrena’? 

 

Skarbnik Miasta Danuta Kondracka powiedziała, że według wyliczeń dyrekcji WDK 

środki maja wystarczyć.  

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa dodała, że przy założeniu, że od lipca byliby 

zatrudnienie pracownicy.   

 

Radny Jan Kępiński zapytał, czy będzie rozbudowane przedszkole? 

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa powiedział, że bardzo wielu rodziców zgłosiło akces, 

żeby dzieci kierować do żłobka, a nie jesteśmy w stanie wszystkich przyjąć. Zaznaczył, że w 

obecnym stanie lokalowym trudno będzie zabezpieczyć te potrzeby. Dodał, że podjęli decyzję 

o budowie mieszkań, co spowoduje, że nastąpi wzrost urodzeń, dlatego należy wybiec w 

przyszłość i zabezpieczyć te potrzeby. Uznał, że byłoby dobrze, aby w jednym miejscu, czyli 
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na ul. Wodnej był tylko i wyłączenie żłobek. Wskazał, że pojawiła się szansa, aby pozyskać 

dofinansowanie na taki żłobek. Poinformował, że w tym roku 50 dzieciom nie udzielono 

miejsca.  

 

Radny Jan Kępiński zwrócił uwagę na dział 900 – sprzątanie dróg wojewódzkich. 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Waldemar Kluska 

powiedział, że dowiedział się, że mają czas do końca czerwca na posprzątanie dróg. Zgodził 

się z tym, że nie widać znaków i są problemy na skrzyżowaniach. Zaznaczył, że nasza umowa 

wskazuje, że trawa ma nie przekraczać 10 cm, stąd jest koszona na okrągło. Dodał, że od 1 

czerwca są firmy, które obejmą wszystkie tereny. Wyraził nadzieję, że pracę będą przebiegały 

prawidłowo.  

 

Radny Jan Kępiński zapytał o zakup projektowa do kina – nic więcej nie będzie robione? 

 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan zarządził głosowanie: kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem ww. projektu uchwały, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? 

 

W głosowaniu udział wzięło 8 radnych. Komisja jednogłośnie (przy 8 głosach „za”) 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie. Opinia komisji nr 219/26/17 

stanowi zał. nr 17. 

Punkt 7 

 

 Zaopiniowanie projektu uchwały Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XVI/185/15                 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieluń na lata 2017-2024 (zał. nr 18).  

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan  powiedział, że radni otrzymali autopoprawkę. Zapytał, 

czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Nikt się nie zgłosił. 

 

Więcej uwag nie stwierdzono.  

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan zarządził głosowanie: kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem ww. projektu uchwały, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? 

 

W głosowaniu udział wzięło 8 radnych. Komisja jednogłośnie (przy 8 głosach „za”) 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie. Opinia komisji nr 220/26/17 

stanowi zał. nr 19. 

Punkt 8 

 

 Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie od Powiatu 

Wieluńskiego zadania zarządzania odcinkiem drogi powiatowej nr 4544E (zał. nr 20). 

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan zapytał, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Głos 

zabrali: 

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa powiedział, że na komisji zdrowia była mowa o innym 

brzmieniu uchwały. Okazało się, że ul. Królewska i Barycz nie są jeszcze przejęte, dlatego nie 

można zmienić brzmienia uchwały. 

 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś powiedział, że zadanie pod taką 

nazwą figuruje w budżecie gminy i powiatu, które je współfinansuje. Zmiana nazwy 

spowoduje niezgodności w dokumentacji. Przyjęcie w takiej formie jest najbezpieczniejsze.  
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Więcej uwag nie stwierdzono. 

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan zarządził głosowanie: kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem ww. projektu uchwały, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? 

 

W głosowaniu udział wzięło 8 radnych. Komisja jednogłośnie (przy 8 głosach „za”) 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie. Opinia komisji nr 220a/26/17 

stanowi zał. nr 21. 

Punkt 9 

 

Zaopiniowanie projektu  uchwały w sprawie zawarcia umów dzierżawy (zał. nr 22). 

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan zapytał, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Nikt nie 

zgłosił się do dyskusji.  

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan zarządził głosowanie: kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem ww. projektu uchwały, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? 

 

W głosowaniu udział wzięło 8 radnych. Komisja jednogłośnie (przy 8 głosach „za”) 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie. Opinia komisji nr 221/26/17 

stanowi zał. nr 23. 

Punkt 10 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości  

(zał. nr 24). 

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan zapytał, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Nikt się 

nie zgłosił. Zarządził głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem ww. projektu 

uchwały, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? 

 

W głosowaniu udział wzięło 8 radnych. Komisja jednogłośnie (przy 8 głosach „za”) 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie. Opinia komisji nr 222/26/17 

stanowi zał. nr 25. 

Punkt 11 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości (zał. 

nr 26).  

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan zapytał, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Nikt się 

nie zgłosił. Zarządził głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem ww. projektu 

uchwały, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? 

 

W głosowaniu udział wzięło 8 radnych. Komisja jednogłośnie (przy 8 głosach „za”) 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie. Opinia komisji nr 223/26/17 

stanowi zał. nr 25. 

Punkt 12 

Sprawy różne i wolne wnioski. 

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan zapytał, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Głos 

zabrali: 

 

Radny Jan Kępiński zapytał, czy rozpoczęła się budowa lądowiska przy szpitalu? 

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan powiedział, że raczej jest na ukończeniu.  
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Więcej uwag nie stwierdzono.  

Punkt 13 

Zamknięcie posiedzenia komisji.  

Przewodniczący Sławomir Kaftan zamknął posiedzenie Komisji Budżetowo-Gospodarczej. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała:      

 

Agnieszka Badera 

                                                     

                                               Przewodniczący komisji 

 

        Sławomir Kaftan 


